
 

 

PÁLYÁZAT TITKÁRI TISZTSÉGRE 
 

Költő Enikő vagyok, 2012. szeptemberében nyertem felvételt az ELTE TTK Biológia 

alapszakára, előtte pedig a Berzsenyi Dániel Gimnáziumba jártam. Már az Egyetem 

elkezdésekor megfogalmazódott bennem, hogy valamit tenni szeretnék hallgatótársaimért, 

szerves része szeretnék lenni a Hallgatói Önkormányzatnak. A tavalyi évben a Választási 

Bizottság elnöke voltam, az alakuló Küldöttgyűlésen a képviselők bizalmat szavaztak nekem, 

és az Ellenőrző Bizottság tagja lettem. Első félévben továbbá a biológus gólyákat 

mentorálltam, jelenleg pedig több kari testületben, és a Biológia Intézeti tanácsba is delegálva 

vagyok. A szakterületi csoport tagjaként próbálom kivenni a részem a különböző 

feladatokban. A Kari Ösztöndíjbizottság biológia rendes tagjaként idén a KÖB titkárságot is 

elvállaltam, így belekóstolhattam a titkári tisztségbe is.  

Sajnos az utóbbi időkben azt tapasztaltam, hogy az emlékeztetők elkészítése nagyon le van 

maradva, nagyon sok hiányosság van. Mint Ellenőrző Bizottsági tag nagyon szerettem volna 

ezeket a hiányosságokat bepótolni, de sajnos úgy gondolom, hogy ez egy eltökélt titkár nélkül 

lehetetlen.  

Az iktatásba az elmúlt hetek során már belekóstoltam, és sajnálattal láttam, hogy néha 

kaotikus állapotok uralkodnak a leiktatott dokumentumok között, így céljaim között szerepel, 

hogy egy egységes sémát alakítsak ki, ami alapján kell mindenkinek iktatni. Sajnos a papíros 

iktatással is voltak gondok, ezeket már próbáltuk rendbe rakni, de még így is nagyon sok 

mindennek nem találjuk a helyét. Ebben is egy egységes tárolási módot akarok létrehozni, 

rendesen lemappázni mindent, a régebbi iratokat pedig levinni a raktárba, így úgy gondolom, 

hogy „mindennek meg lenne a maga helye”.  

Az ülések meghívóját már iktatott formában szeretném, hogy ha kiküldenék a tisztségviselők 

a bizottság illetve testület tagjainak, így megválasztásom esetén mindenképpen kérni fogom a 

tisztségviselőket, hogy előbb nekem küldjék el a meghívót.  

Az informatikusunknak köszönhetően a déli illetve északi gépekhez is kaptunk távoli asztal 

elérést, így otthonról is könnyen fogok tudni iktatni.  

Ahogy már említettem az emlékeztetőkkel is voltak gondok régebben, legnagyobb félelmeim 

közé talán ez a feladat tartozik. Az elmúlt választmányokon én írtam az emlékeztetőket, és 

láttam azt, hogy elég nagy munkával jár, bár ez a választmány hosszúságától is nyílván függ. 

Erről egy volt tikárral konzultáltam, Ivancsó Veronikával, aki hasznos tanácsokkal látott el 

ezzel kapcsolatban, így remélem, hatékonyan fogom tudni ellátni ezt a feladatot is.  

Mivel az utóbbi időben az Ellenőrző Bizottság vette át a titkári e-mail címet, illetve a 

parkolásokkal is mi foglalkoztunk, ezért úgy gondolom, a továbbiakban sem lenne gondom 

ezzel. A belépőkártyák teljes mértékben frissítve vannak, jelenleg csak olyan személyeknek 



 

 

van, akik ténylegesen jogosultak rá, ezzel a későbbiek folyamán nem annyira kell 

foglalkoznom, csak egy-egy tisztségváltásnál, lejáratukkor, illetve amikor valami gond van 

velük. A parkolásokkal ugyanez a helyzet, jelenleg is folyamatosan továbbítom az illetékes 

személynek a beérkezett parkolási igényléseket, hetente kb. kétszer, háromszor.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatomat, kérdéseket, észrevételeket e-mailben, telefonon, 

vagy személyesen várom!  

Költő Enikő 

encs0215@gmail.com 

06209515310 
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